
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia komisie výstavby, ÚP a ŽP pri MsZ v Snine konaného dňa 04. 07. 2011  

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Komisia na svojom dnešnom výjazdovom zasadnutí  prerokovala tieto materiály:  

 

1. Posúdenie vhodnosti lokalít pre umiestnenie stavby Umelá ľadová plocha.  

Na základe miestnej obhliadky uskutočnenej v meste Snina komisia doporučuje ako 

najvhodnejšiu lokalitu na Sídl. 1 v priestoroch futbalového ihriska, na spevnenej 

asfaltovej ploche, kde aj v predchádzajúcom období bola umiestnená ľadová plocha 

a to predovšetkým z dôvodu dostatočnej vzdialenosti od bytových domov, jestvujúcich 

sociálnych zariadení v areáli. Ako druhú v poradí komisia doporučuje lokalitu na Sídl. 

Komenského a to formou rozšírenia plochy jestvujúceho asfaltového ihriska pri ZŠ 

Komenského, ako tretiu lokalitu v poradí komisia doporučuje plochu pri ZŠ 1. mája – 

na jestvujúcom ihrisku. Umiestnenie v tejto lokalite si vyţaduje vynútenú investíciu – 

multifunkčné ihrisko.       

 

2. Ţiadosť o zmenu Územného plánu mesta – Štefan Lojan, Podhorská 2140, Snina – 

plocha občianskej vybavenosti na Ul. Komenského na plochu hromadných garáţi 

a Jaroslav Zaremba, Ul. budovateľská 1430, Snina – plocha zelene na plochu garáţi – 

parkovanie a polyfunkčný objekt. 

Komisia doporučuje zmenu územného plánu – zmeny plochy na Sídl. Komenského -

plochy občianskej vybavenosti na plochy hromadných garáţi s podmienkou, ţe  

zmenu ÚP  v tejto časti v plnej výške prefinancuje ţiadateľ p. Štefan Lojan. 

Komisia doporučuje zmenu územného plánu – zmeny plochy vedľa ţelezničnej 

zastávky – plochy zelene na plochy polyfunkčné - kancelárske priestory + bývanie + 

parkovanie) s podmienkou, ţe zmenu ÚP v tejto časti v plnej výške prefinancuje 

ţiadateľ p. Jaroslav Zaremba. 

 

3. Ţiadosť o riešenie parkovania – Ing. Leitner František, Vihorlatská 1411/41, Snina, 

ako zástupca majiteľov a uţívateľov obytného domu G-1, ţiada o riešenie parkovania 

osobných áut. Navrhuje, aby parkovanie bolo riešené doposiaľ nevyuţitá betónová 

plocha, ku ktorej je potrebné zriadiť prístupovú cestu.  

Komisia nedoporučuje riešiť parkovanie podľa predloţeného návrhu. Doporučuje 

parkovacie plochy riešiť pred samotným bytovým domom G1 zriadením kolmého 

státia a premiestnením chodníka bliţšie k bytovému domu. Doporučuje zriadenie 

parkoviska a preloţku chodníka zaradiť do Návrhu plánu investičných akcií mesta na 

rok 2012. 

 



4. Ţiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve mesta – Mária Kovaľová, Nad Cirochou 

368/19, Snina ţiada o odkúpenie pozemku parc. č. C KN 1225/208 zap. na LV č. 3200 

k. ú. Snina. Ide o roklinu, ktorá je priľahlá k jej pozemku a ktorú jej rodina uţ 30 

rokov udrţiava a stará sa o ňu kosením a čistením od krovia.  

Vzhľadom na to, ţe pri obhliadke neboli jasné hranice poţadovaného pozemku, 

komisia  k odpredaju nevedela zaujať stanovisko. 

 

5. Ţiadosť obyvateľov bytových domov č. 1421, 1422, 1423, 1424 na Ul. vihorlatskej 

o rekonštrukciu prístupovej cesty. 

Na základe obhliadky komisia doporučuje rekonštrukciu zaradiť do Návrhu plánu 

investičných akcií mesta na rok 2012. 

 

 

   

 

 

V Snine dňa 04. 07 2011 

 

 

Zapísala: Ing. Lýdia Gičová 

 

        MUDr. Igor Latta 

        predseda komisie  

 

 


